
 

Information från Marbogårdens  samfällighetsförenings 

styrelsemöte den 17 november 2013 

Ekonomisk rapport:  

Torsten går igenom ekonomin och den ser bra ut. 

Reningsverket: 

Ph värdet är fortfarande något högt, men det har blivit bättre.  

 

Vatten och avlopp: 

Inget speciellt. 

 

Rensning: 

Rensning kommer att ske om vädret tillåter innan jul, annars innan 1 mars 2014.  

 

 

Fiber: 

Intresseanmälan är utskickad. Glöm inte att skicka in ditt svar senast 25 november. 

 

Gatubelysning: 

Marbogårdens samfällighet och vägföreningen skickar in en skrivelse till Lidköpings 

kommun med en anmodan om att gatubelysning sätts upp på stora vägen ned mot sjön. 

 

 Övriga frågor: 

 Styrelsen har beslutat att en tall skall tas ned i Vitsippans rondell. 

Elverket har tagit ned en tall på Liljekonvaljen1,på grund av att nya elskåp har 

installerats på området. 

 

Båtkommittén har på egen begäran avgått. En ny båtkommitté kommer att utses från 1 

januari 2014. 

Nästa styrelsemöte blir den 21 Januari 2014 

    Styrelsen 

 



 

 


